

18 جمادى الأولى 1440 هـ
24 يناير 2019

توضيح للسادة المساهمين

بالإشارة إلى الإفصاحات السابقة المؤرخة بتاريخ 22 أكتوبر 2018، وتاريخ 25 نوفمبر 2018 وتاريخ 26 ديسمبر 2018 بشأن تلقي إشعاراً غير ملزم من بنك البحرين الوطني ش.م.ب.ب المتعلق بالنظر في تقديم عرض طوعي محتمل للأسهم الصادرة لبنك البحرين الإسلامي ش.م.ب.

يود بنك البحرين الإسلامي الإعلان لمساهميهِ والسوق بأنه قد تم تزويد بنك البحرين الوطني بالمعلومات والإيضاحات المطلوبة لإكمال الفحوصات النافية للجهالة. علاوة على ذلك، قام مجلس إدارة بنك البحرين الإسلامي بتشكيل لجنة تتألف من أعضاء مستقلين عن بنك البحرين الوطني لتقييم العرض، حال استلامه. حتى تاريخ هذا الإعلان، لم يتلق بنك البحرين الإسلامي أي عرض طوعي رسمي للاستحواذ على الأسهم الصادرة لبنك البحرين الإسلامي.

سيقوم بنك البحرين الإسلامي بتقديم إفصاحات إضافية فيما يخص هذا الأمر، بشكل مستمر، لضمان الإلتزام بالقوانين والإجراءات المطبقة.



مزار راشد جلال
رئيس دائرة الإلتزام و الحوكمة


15th Jumada Al-Ola 1440
24th January 2019

Clarification to Shareholders

Reference is made to the previous disclosures dated 22nd October 2018, 25th November 2018 and 26th December 2018 in relation to the non-binding notification received from National Bank of Bahrain B.S.C. ("NBB") regarding its consideration of making a potential voluntary offer for the issued shares of Bahrain Islamic Bank B.S.C. ("BisB").

BisB would like to announce to its shareholders and the market that NBB has been provided with the required information and clarifications to complete their due diligence exercise. Furthermore, BisB's Board has established a committee that is composed of directors with no interest or conflict with NBB to evaluate the offer, once received. As at the date of this announcement, BisB has not received any formal voluntary takeover offer for the issued shares of BisB.

BisB will provide additional disclosures on this matter, as required, on an ongoing basis to ensure compliance with governing laws and regulations.



Mazar Rashid Jalal
Head of Compliance & Governance